2013香港環保卓越計劃 Hong Kong Awards for Environmental Excellence

製造業 Manufacturing 銀獎 Silver Award



友盟建築材料有限公司 Alliance Construction Materials Limited

友盟不斷尋求創新的方法減少環境足印,並承諾積極保護環境,實行可持續發展。為紓緩氣候變化,我們進行了碳足印審計和在日常營運及混凝土產品中減少碳排放,為香港低碳經濟作出貢獻。

Alliance is continuously looking for innovative ways to reduce environmental footprint and committing to environmental protection to support sustainability. To combat climate change, we have conducted carbon footprint audits and reduced the carbon emissions arising from both our operations and concrete products, contributing to the low carbon economy of Hong Kong.



高性能混凝土產品為客戶提供可持續方案。
To provide customers with sustainable solutions with a wide range of high performance concrete products.



精心規劃混凝土廠房的分佈·減少運送貨物時產生的碳排放。

Strategically located concrete batching plants so as to minimise the carbon emissions from product delivery.



最新歐盟五型混凝土車隊大幅減低碳和其他污染物的排放。

The modern EURO V mixer truck fleet greatly reduces carbon and other pollutants emission.



同期進行石礦場的復修與開採,避免土地風化,並保護 周邊的生態環境。

Quarry rehabilitation goes parallel with rock extraction, avoiding land erosion and protecting the surrounding habitat.